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Referat SB nr. 79 
Onsdag d.11. juni 2025 klokken 17.00 – på Lærerværelset 

Møde kl. 17.00 – 18.30 og middag fra kl. 18.30 

 

1. Godkendelse af endelig dagsorden – O – D – B (underskriv bilaget) 
Dagsorden godkendt. 

 
2. Godkendelse af referat – O – D – B 
Referat godkendt. 

 
3. Nyt fra formanden og andre – O – D 
MN:  
Skolegården er endelig færdig og blev indviet d 2. juni med borgmester og udvalgsmedlemmer.  
Information omkring nye tiltag i kommende skoleår 

 Vi indfører et nyt fag ”fællessang” i indskolingen 

 Vi har konverteret en musiktime på 6. årgang til madkundskab. 

 Svømning er flyttet fra 6. årgang til 3. årgang 
 
Sidste skoledag:  

 Ca. 1000 elever samlet i området omkring Musicon med god musik, madboder med mere. 
Der mangler en evaluering, men overvejende set var det en positiv oplevelse. 

 Kl 14:00 var der omkring 500 elever tilbage. En af grundende kan måske være, at Lejre 
Kommune have fælles sidste skoledag i Folkeparken. 

 Det er et ønske at have eleverne en times tid længere på skolen. 
 
4. Nyt fra elevrådet – O – D 

 Der er et ønske fra elevrådet omkring en Gallefest/ fælles fest for alle skolens elever.  

 Elevrådet har fremsendt et ønske til Skole/børneudvalget omkring solafskærmning i klasse-
lokalerne. 

 
 
 
 
 

Tilstede (X), fraværende (-), afbud (A) 

Klaus Gade Fisker (KGF) x Maria Skibsbye (MAS) x 

Jonas Gundtoft-Lund (JGL) x Jørn Niels Bratland (JNB) x 

Louise Sinius (LOS) x Majken Thorsen Mørch (MTM) A 

Karsten Bøgen (KA) x Sara Hartmann Sivertsen (SHS) x 

Mads Suren Kristiansen (MS) x Büsra Özogul Kutluca  (BOK) A 

Klaus Vestergaard Weitemeyer (KV) A   

Morten Naumann (MN) x Kasper Tage Ramlyng (elev rep.) x 

Anja Lemming Wittus (ALW) x Caroline Winther Carlsen (elev rep.) A 
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5. Regnskab – O – D – bilag 1 og 2 

 På nuværende tidspunkt, ser det ud som om at vi går ud af budgetåret med et underskud 
på omkring 1,6 mil. På skoledele, men med et lille overskud på SFO’en. 

 Det er specialområdet der koster skolen penge. 

 På HDG prøver vi at løse noget ved ikke at ansætte barselsvikar i to barselsvikariater for 
skoleår 25/26. Det betyder, at vi må skærer på holdtimer, to-lærertimer med mere.  

 Der er et yderligere fokus på hvordan budgettet ser ud året efter. 

 Skolebestyrelsen følger den økonomiske udvikling og overvejer fremtidig strategi. 
 
6. Online skole – orientering om Roskilde kommunes tilbud efter ferien til elever med sko-

levægring – O –D – bilag 3 

 På HGD har vi to potentielle elever der måske ville kunne profiterer af tilbuddet. 

 Det er skolen sammen med forældrene der har beføjelsen til at visitere til tilbuddet. 

 Skolebestyrelsen giver tilsagn om, at vi prøver det af i skoleår 25/26. 
 

7. Juniormesterlære – orientering om juniormesterlæreskolen på Klostermarken O – D –  
bilag 4 

 MN informerer omkring det kommende tiltag med Juniormesterlærer. I kommende skoleår 
er der ca. 10 elever der har givet positivt tilsagn omkring deltagelse i projektet. Der er ingen 
elever på HGD der er tilmeldt Juniormesterlærer. 

 Vi har på HGD en light-udgave (praktik/praksis).  
 
8.  Opfølgning på Trivselskommissionen og mødet med SBU i kantinen på rådhuset – O – 

D  

 Jonas, Majken og Morten deltog i mødet. 

 Lene Tanggaards oplæg var rigtig godt, men der var ønske om mere tid med Lene, frem for 
gruppearbejde. 

 Organiseringen var ikke optimal. Gruppearbejde blev hurtigt politikerstyret. 

 Morten har været til oplæg med Rasmus Meyer (formand for trivsels-kommissionen) og 
prøver lige nu, at få en dato i kalenderen med ham til et oplæg med lærer, personale og for-
ældre  

 
9. Opfølgning på møde med SBU om skoledistrikt – Hvad er næste skridt? O – D  

 Maria, Klaus og Morten deltog i mødet med SBU. 

 Der blev stillet mange spørgsmål til skolebestyrelsens henvendelse omkring skoledistriktets 
størrelse. 

 Bent Jørgensen opfordrede til at skolebestyrelsen tager initiativ til at fremsætte et officielt 
forslag til udvalget så det kommer på dagsorden. 

 Klaus og Maria prøver at tage kontakt til skolebestyrelsen på Østervang.  

 Det er en overvejelse værd om skolebestyrelsen skal fremsætte 2-3 konkrete forslag som 
udvalget kan tage stilling til. 

 

10. Mødekalender for 2025/26 – O – D – B 
25/8 – 7/10 – 19/11 – 18/12 – 26/1 – 10/3 – 22/4 – 11/6 

 Skolebestyrelse med i skole 10/3.26 (ingen aftenmøde). 
 
11. Kommunikation – O – D  

 Lille film om mobilfriskole er færdig og kan komme på FB når der er styr på samtykke fra de 
involverede. 
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12.  Eventuelt – Herunder tak for indsatsen til Karsten og Mads, som byttes ud med Brian 
og Boris  

 Skolebestyrelsen takker Karsten og Mads for deres indsats i skolebestyrelsen. 
 

13. Lukket punkt 
 

14. Punkter til kommende møder 

 Skoletandlæge på HDG 

 Skoledistrikt 

 Computere i undervisningen 

 Principper for bad efter idræt 

 
 

Signaturforklaring: O = Orientering 
  B = Beslutning 
  D = Drøftelse 
  b = Bilag 


